
 

Schriftelijke vragen Natuurlijk Nieuwkoop – Uitvoering motie Parallel fietspad Hogedijk Nieuwveen 

Verzoek tot onderhoud en blijvend toegankelijk maken van het wandelpad Hogendijk Nieuwveen 

Inleiding 

Naar aanleiding van de door de raad aangenomen motie “Onderzoek fietspad dijk parallel aan de 

Oude Nieuwveense weg/Nieuwveen” zijn de mogelijkheden voor de aanleg van een wandel- en 

fietsverbinding over de Hogendijk onderzocht. De conclusie van het college is dat het aanleggen van 

een fietspad niet kansrijk is. De grondeigenaren willen niet meewerken, daardoor wordt het een erg 

kostbaar en intensief traject met een beperkte slagingskans. Het college adviseert om die reden om 

geen fietspad aan te leggen op de Hogedijk. Wij hebben begrip voor dit advies. 

De dijk is geen eigendom van de gemeente maar het is wel een wandelpad met een openbare status. 

Meerdere wandelroutes lopen over dit deel van de Hogendijk. Helaas is het wandelpad over de dijk 

zeer slecht toegankelijk en lopen wandelaars aan tegen kapotte overstapjes, hekken zonder 

overstapjes, hekken met schrikdraad en borden verboden toegang/privé terrein. Zie foto’s. Van een 

toegankelijk openbaar wandelpad is geen sprake en wandelaars die hier niet bekend zijn raken het 

spoor bijster. Kortom; op dit deel van de dijk/het wandelpad ben je al sinds lange tijd niet welkom. 

Vragen: 

1. De gemeente Nieuwkoop wil dat onze gemeente uitnodigt tot actief buiten bewegen voor zowel 

inwoners als toeristen.  Recreatie is zelfs een belangrijk speerpunt voor het college. Is het college het 

met Natuurlijk Nieuwkoop eens dat de belemmeringen op dit stuk van het openbare wandelpad op 

de Hogedijk in Nieuwveen niet passen bij de doelstellingen van onze gemeente?  

2. Er loopt, naast het Marskramerpad (LAW) en het Boerenlandpad, ook het Wandelnetwerk Rijn- en 

Veentreek over deze Hogendijk. De gemeente heeft, samen met de Rijnstreek gemeenten en de 

provincie ZH, tijd en geld gestoken in het ontwikkelen en de aanleg van dit wandelnetwerk.  

a. Wie is verantwoordelijk voor het onderhoud van het wandelnetwerk en de daarbij behorende 

kosten?  

b. De gemeente is op de hoogte van de onvriendelijke bebording ed. Is er actie ondernomen om ze te 

verwijderen? Wat is de reden dat deze bebording sinds lange tijd op de hekken aanwezig blijft? Idem 

v.w.b. het aanwezige schrikdraad? 

3. Natuurlijk Nieuwkoop vraagt het college om er voor te zorgen dat de overstapjes op het openbare 

wandelpad op het onverharde deel van de Hogendijk hersteld worden en ook te bewerkstellingen 

dat de verboden toegang bordjes niet alleen weggehaald worden maar ook weg blijven. En dit te 

doen vóór 1 maart 2024 en de afwezigheid van onwelkome bebording en andere belemmeringen te 

blijven monitoren. Wij horen graag welke acties worden ondernomen. 

Omdat de dorpsvereniging Nieuwveen mede indiener was van het initiatief voor een parallelfietspad 

over de dijk zijn deze vragen met de dorpsvereniging afgestemd. De dorpsvereniging ondersteunt 

bovenstaande vragen. 
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